
Zápis z mimořádného zasedání AS FM ze dne 13. 11. 2007 
 

Přítomni: 
Zaměstnanci: Miroslav Novák, Zdeněk Plíva, Milan Kolář, Josef Janeček, Lubomír Slavík,  
                      Lukáš Matela. 
Studenti: Martin Rozkovec, Vít Lédl 
Omluveni: Lucie Pírková 

Hosté: prof. Dr. Ing. Jiří Maryška, CSc., prof. Ing. Jaroslav Nosek, CSc., prof. Ing. Jan Nouza, 
CSc., doc. Ing. Miroslav Svoboda, doc. Mgr. Ing. Václav Záda, CSc. Ing. Josef Chaloupka, 
Ph.D., Ing. Miroslav Holada, Ph.D., Ing. Jiří Jelínek, Ph.D., Ing. Tomáš Mikolanda   
 

Program: 
1. Projednání korektnosti voleb do AS FM. 
Jelikož se v akademické obci FM objevily názory o možné nekorektnosti voleb do senátu 
z důvodu neúplných volebních seznamů, rozhodl se senát zaujmout k tomuto bodu stanovis-
ko. Volební komise pro volby do AS neumožnila volit několika sporným případům pracovní-
ků, kteří jsou nespornými členy akademických obcí jiných fakult. Předseda senátu informoval 
o jednání u rektora dne 13. 11. 2007. Stanovisko vedení TUL je takové, že v rámci univerzity 
může být každý akademický pracovník členem pouze jedné akademické obce fakulty. S odvo-
láním se na tento názor proběhlo hlasování, zda členové senátu souhlasí s pokračováním pří-
pravy voleb nového děkana a s dalším výkonem funkce v akademickém senátu FM. Všech 
osm přítomných senátorů vyslovilo hlasováním souhlas.  
 
2. Různé. 
Předseda senátu informoval, že byl požádán Ing. Martinem Vlasákem o souhlas 
se zprostředkováním obrazového přenosu z představení kandidátů na děkana dne 14. 11. 2007 
v posluchárně E9. O žádosti bylo hlasováno s výsledkem: 8 hlasů pro, 0 hlasů proti, 0 se 
zdrželo hlasování. Členové senátu s přenosem souhlasí. 
 
Na závěr Josef Janeček požádal děkana o vypsání děkanského volna v době představování 
kandidátů na nového děkana (na 14. 11. 2007 od 18:00 hodin). Děkan přislíbil jeho vypsání.  
 
  
 
Zapsal: Milan Kolář, tajemník AS  
 
 

Ing. Miroslav Novák, PhD. 
předseda AS FM 

 
V Liberci dne 13. 11. 2007 


